
   
 

Referat 

 

 Medlemmer Sign Tilstede 

Leder  Morten Lorentzen ML morten@ofotenfuglehundklubb.no  

Nestleder/varamedl. Per Kristian Bruun PKB pk@ofotenfuglehundklubb.no   

Kasserer Lena M Eriksen 

Hanne Linde 

LME 

HL 

lena@ofotenfuglehundklubb.no  

hspl91@gmail.com 

 

Sekretær Runar M. Robertsen RMR runar@ofotenfuglehundklubb.no   

Leder Jaktprøveutv Martin Bang MB martin@ofotenfuglehundklubb.no   

Leder aktivitetsutv Marta Ranset MR marta@ofotenfuglehundklubb.no   

Styremedlem Ina Mellem IM ina@ofotenfuglehundklubb.no   

Varamedlem Mads Evensen ME Mads@ofotenfuglehundklubb.no   

 

Sak nr. SAK –TEMA Ansv/ 
Frist 

1/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Det vises til innkalling den 09.01.23 og fremlagt saksliste                
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes 

 
 
 

Styremøte 

Møteleder  Morten Lorentzen Referent  Runar M. Robertsen 

Dato 

16.01.2023 

Kl.19.00  Møtested 

Møterom OFO 

Dronningens 

gate        gate 52a 

 

 

           Møte nr. 1/23  

 

       Neste møte        
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2/23 Godkjenning av referat fra møte nr.  

 
Vedtak:  Godkjent 

 

 

3/23 Oppfølgings-/orienteringssaker  
 
 

• OFK Cup 
Martin har ført resultater. Ina skulle ta over, men det mangler litt faste 
rutiner for hvem som fører resultatene. Må få oppdatert oftere i året som 
kommer, det har vært etterspurt hyppigere oppdateringer. Kunne dette 
vært delegert utenfor styret?  
 
Etter diskusjon i styret – Martin oppdaterer alene og overtar ansvaret for 
OFK Cup. Oppdateres 01. i hver måned. 

 

• Status aktivitetsutvalg  
Trening hver tirsdag – utstillingstrening. Godt oppmøte. Utstillingskurs til 
våren?  
 
Blir pause med dressurstrening i jaktprøvetiden. Tas opp igjen i april/mai. 
 

• Orientering om økonomien i klubben  
Budsjettet skal ferdigstilles. Tar kontakt med revisor. Gjennomført 
budsjettmøte. Strukturen i budsjettet blir stadig bedre.  
 
Regnskap 2022 – rypetellinga mangler. 
 
På VIPPS-konto måtte man oppdatere brukerrettigheter, Hanne sjekker 
opp. 

 

• Nyttårs-utstillinga 
Måtte endre navn. Påmeldinga gikk litt trått, men plutselig kom det et ras 

av påmeldinger. Per i dag 62 påmeldte hunder. Blir i Bjerkvik, kiosksalg 

(Silje sjekker med sponsing av matvarer). Forespørsel fra en dame som har 

stand og tilbyr proffe bilder for de som ønsker det. Alle roller er fylt opp. 

Dommer og komité blir påspandert middag på klubbens regning.  

Til kiosksalget – kan det lages meny i VIPPS for det man skal ha? Finnes en 

handlekurv-meny inne på nettsida til VIPPS.  

• Nordlysprøven 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



   
Har vært rot rundt med kontoen til å få meldt inn dommere. 4 dommere – 
alle lokale. Fått leid villmarkssenteret – disponerer 20 rom, 2 sengeplasser 
per rom. Slåttmoen (?) allerede utleid. Også en annen hytte som tidligere 
har vært benyttet er langtidsutleid. En annen mulighet – et samfunnshus – 
ikke sjekket ut ennå. 
 
Så langt er 5 rom holdt av til komité og dommere.  
 
Tidligere har det vært tatt betalt for strøm og brøyting, sjekkes opp. 
 
Tidligere har det vært servert spekemat når deltagere kom tilbake fra 
prøven. Skal vi ha noe? I så fall må det nesten regnes inn i totalprisen.  
 
Frokostbuffet + jegermiddag. (Midt-Troms tok 1300 per pers i høst). 
Bindende påmelding med seneste påmelding noen dager før prøven.  
 
30000 koster det for å leie villmarkssenteret. Så langt budsjettert med litt 
over 52000. Visjonen er å gå i 0. Ikke her vi skal tjene penger.  
 
Reiseregningoppsett fra FKF benyttes i sin helhet.  

Blir kun en mulighet for å kjøpe mat – fullpensjon. 

Komitéen vokser, blir samarbeidsmøte. Hans Einar har kontroll på liste 

over scooterkjøring. Ekstra påpakning for scooterkjøring ettersom det er 

palmehelga. Dispensasjon for båndtvangsreglene må overholdes. 

Lite med 3 partier? 

• Klubbmesterskap 
Stormyra blir terrenget. Ikke servering, «alt skjer i marka». Dommer kan 
stille hund. Martin tar en ringerunde. Første helga i februar blir dato. 
 

4/23 Innkommet/utgående post.   
 
Olaf Larsen – etterspør plass på hjemmesiden til å selge hundeutstyr.  
 
Ellers  
 

  

5/23 Årsmøte 2022 
 
Må få publisert en dato, og det må publiseres 8 uker i forveien. Hvis det 
publiseres nå, kan årsmøtet være 15. mars.  
 

 



   
Årsberetninger – Marta har sendt. Martin skriver sine. Regnskapet blir 
klart. 
 
Saksliste kopieres fra i fjor 
 
Kontakte valgkomitéen for forslag til de roller som er på valg. 
 
 

6/23 Distrikts match 
 
Stormyra i Vesterålen. Uttaket blir fra OFK Cup. PK syr i hop. Lørdag 11. 
Februar. Lite UK-hunder som fortsatt går i UK.  

 

 

 

7/23 
 

Eventuelt 
 
Ikke fått svar på forespørsler om sponsing.  
 
Neste styremøte blir planlagt etter påske – 17. april. Øvrige 
diskusjoner/avklaringer tas fortløpende på messenger/tlf.  

 
 
 

  
 

 

 
 

   


